SMART LIVING SMART CHOICE SMART ERA

COMPANY PROFILE 2030





TABLE OF CONTENT

المحتويات

ABOUT US03	
VISION04	ŀ
MISSION05	
VALUES06	
SERVICES07	,
SERVICES FOR COMPANIES13)
WHY SMART SYSTEMS15	
WHY US18)
CONNECT US19)

تعرف علیناتعرف علینا
رؤيتنا
مهمتنا٥٠
قيمنا
خدماتناV
خدماتنا للشركاتا
لماذا تستخدم النظام الذكي٥١
لماذا نحن۸۱
تواصل معنا

ABOUT

تعرف علينــا



Welcome to Smart Era, a trailblazer in the realm of smart home systems. Smart Era is dedicated to redefining modern living through cutting-edge technologies that elevate your living experience. Our expertise spans a spectrum of intelligent solutions, including network systems, state-of-the-art audio setups, robust security systems, surveillance cameras, intercoms, and advanced door systems with smart locks.

مرحبًا بكم في العصر الذكي , الشركة الرائدة في عالم أنظمة المنازل الذكية . نكرس جهودنا لإعادة تعريف الحياة العصرية من خلال التقنيات المتطورة التي تعمل على الارتقاء بتجربة معيشتك . تشمل خبرتنا مجموعة من الحلول الذكية, بما في ذلك أنظمة الشبكات, وأجهزة الصوت الحديثة, وأنظمة الأمان القوية, وكاميرات المراقبة, والاتصال الداخلي, وأنظمة الأبواب المتقدمة ذات الأقفال الذكية

VISION





Our vision at Smart Era is to be at the forefront of innovation in smart home solutions. We aspire to create homes that seamlessly integrate technology into everyday life, providing unparalleled convenience, security, and efficiency.

رؤيتنا في شركة العصر الذكي هي أن نكون في طليعة الابتكار في حلول المنازل الذكية نحن نطمح إلى إنشاء منازل تدمج .التكنولوجيا بسلاسة في الحياة اليومية, مما يوفر راحة وأمانًا وكفاءة لا مثيل لها

MISSION





Smart Age is on a mission to empower homes with intelligent systems that offer unparalleled convenience, security, and efficiency. We strive to be the catalyst for a future where homes are not just smart but are intuitive, responsive, and a true reflection of the evolving needs of the modern homeowner.

نقوم في شركة العصر الذكي بمهمة تمكين المنازل بأنظمة ذكية توفر راحة وأمانًا وكفاءة لا مثيل لها. نحن نسعى جاهدين لنكون المحفز لمستقبل لا تكون فيه المنازل ذكية فحسب, بل تكون بديهية وسريعة الاستجابة وانعكاسًا حقيقيًا للاحتياجات .المتطورة لمالك المنزل الحديث

OUR VALUES









CREATIVITY

الإبداع

WE CONSTANTLY STRIVE TO INNOVATE AND PROVIDE CREATIVE SOLUTIONS, CONTRIBUTING TO THE DEVELOPMENT OF SMART HOME TECHNOLOGY

نسعى باستمرار إلى الابتكار وتقديم الحلول الإبداعية, مما يساهم في تطوير تكنولوجيا المنزل الذكى INTEGRITY

النزاهة

Our values are based on integrity and transparency, as we build trust-based relationships with our customers and partners

ترتكز قيمنا على النزاهة والشفافية, حيث نبني علاقات مبنية على الثقة مع عملائنا وشركائنا CUSTOMER SATISFACTION

رضا العملاء

We put customer satisfaction at the heart of our concerns, as we work to meet and exceed their expectations

نضع رضا العملاء في قلب اهتماماتنا, حيث نعمل على تلبية توقعاتهم وتجاوزها

OUR SMART SERVICES

انظمة المراقية

توفير صور وفيديوهات عالية الوضوج للرصد الدقيق عن بعد داخل وخارج المنزل وبانظمة متطوره



MONITORING

Providing high-definition images and videos for accurate remote monitoring inside and outside the home using advanced systems



الانذارات

LIGHTING

التحكم في الاضاءة

Effective control of lighting intensity throughout the house using smart applications or voice control

تحكم فعّال في شدة الإضاءة في جميع أنحاء المنزل بواسطة التطبيقات الذكية او عن طريق التُحكم الصوتي



SMART HVAC

التدفئة والتهوية وتكييف الهواء



Possibility of controlling temperature and ventilation system via mobile phone or smart screen

امكانيه التحكم في درجات الحراره ونظام التهويه عن طريق الحوال او الشاشه الذكية



الاقفال الذكية

ᠿ



إمكانية فتح وإغلاق الأبواب عن بُعد باستخدام التطبيقات الذكية ونظم امان متقدمة



ALARMS

Get alerts if anything abnormal happens or a security breach occurs. The alarm and lights are turned on to alert and prevent theft.

الحصول على تنبيهات في حال حدوث اي شئ غير طبيعي او حدوث اختراق امنى ويتم تشغيل الآنذلرلت والاضواء للتنبيه ومنع السرقه



SMART ASSISTANT

المساعد الذكى



An artificial intelligence system that responds to voice commands, performs a variety of tasks, and controls many devices

نظام ذكاء اصطناعى يستجيب لأوامر الصوت ويقوم بتنفيذ مجموعة متنوعة من المهام ويتحكم في العَّديدُ من الأجهزة



WATER

الاجمزة

ربط التحكم بحميع أجهزة المنزل والستائر عن بعد بالجوال او شأشه التحكم الذكية

All the state of t



DEVECES

Connect control of all home appliances and curtains remotely to a mobile phone or smart control screen

Advanced irrigation systems based on sensors and alerts to adjust water amounts according to the needs of plants and advanced sensors to monitor water leakage

نظم رى متقدمة قائمة على الحساسات والتنبيهات لضبط كميات الماء وفقًا لاحتياجات النباتات وحساسات متقدمة لرصد تسريب المياه



YOU CAN ACHIEVE EFFECTIVE CONTROL OF LIGHTING INTENSITY THROUGHOUT YOUR HOME THROUGH SMART APPLICATIONS OR VOICE CONTROL, WHICH GIVES YOU COMPLETE AND EASY CONTROL OF EVERY ROOM FROM ONE PLACE, WHICH SAVES ENERGY AND GIVES EASE AND COMFORT IN SIMPLE HOUSEHOLD CHORES.

يمكنك تحقيق التحكم الفعال في شدة الإضاءة في جميع أنحاء منزلك من خلال التطبيقات الذكية أو التحكم الصوتي مما يتيح لك تحكم كامل وسهل في كل غرفة من مكان واحد , مما يوفر الطاقه ويعطي سهوله وراحه في الاعمال المنزليه البسيطه



We provide you with HVAC control system
Through smart technology to enhance comfort and energy
efficiency, you can control and adjust the temperature in
each room independently using a smart device or voice
commands, and you can optimize energy use by scheduling
heating and cooling based on your daily routine.

نقدم لك نظام التحكم في التدفئة والتهوية وتكييف الهواء من خلال التكنولوجيا الذكية لتعزيز الراحة وكفاءة الطاقة حيث يمكنك التحكم في درجة الحرارة وضبطها في كل غرفة بشكل مستقل باستخدام جهاز ذكي أو أوامر صوتية ويمكنك تحسين استخدام الطاقة عن طريق جدولة التدفئة والتبريد بناءً على روتينك اليومي

SMART ERA I COMPANY PROFILE



OUR SMART LOCKS SYSTEMS PROVIDE PEACE OF MIND AND SECURITY IN MULTIPLE WAYS, AS YOU CAN USE A PIN, FINGERPRINT, OR REMOTE CONTROL USING A MOBILE PHONE TO ENTER THE HOUSE. YOU CAN ALSO ASSIGN TEMPORARY CODES TO VISITORS AND YOU CAN SET THE OPERATION OF SOME DEVICES AS SOON AS YOU ENTER THE HOUSE, IN ADDITION TO RECEIVING IMMEDIATE NOTIFICATIONS ABOUT DOOR ACTIVITY. AND INTERACT WITH THOSE ENTERING OR EXITING.

توفر أنظمتنا للأقفال الذكية راحة البال والأمان بطرق متعددة حيث يمكنك استخدام رقم سري, بصمة الإصبع, أو التحكم عن بعد باستخدام الجوال للدخول الي المنزل كما يمكنك تخصيص رموز مؤقتة للزوار ويمكنك ضبط تشغيل بعض الأجهزة بمجرد دخولك للمنزل بالاضافة الي تلقي إشعارات فورية عن نشاط الباب والتفاعل مع من يدخل أو يخرج



You can seamlessly connect and control various home appliances, from lights to electronics and curtains using a dedicated mobile app

التحكم بالاجهزة

DEVECES

or You can access a central smart control screen that allows you to easily manage and monitor all connected devices and curtains and schedule the operation or closing of curtains or devices.

يمكنك الاتصال بالأجهزة المنزلية المختلفة والتحكم فيها بسلاسة, بدءًا من الأضواء وحتى الأجهزة الإلكترونية والستائر باستخدام تطبيق مخصص للهاتف المحمول او يمكنك الوصول إلى شاشة تحكم ذكية مركزية تتيح لك إدارة ومراقبة جميع الأجهزة والستائر المتصلة بسهولة وجدوله تشغيل او اغلاق الستائر او الاجهزة

04



PRESERVING WATER RESOURCES BY USING SMART SENSORS THAT GIVE AN ALERT WHEN A WATER LEAK OCCURS, AND ALSO USING SMART IRRIGATION SYSTEMS TO SAVE THE AMOUNT USED IN IRRIGATION, AS YOU CAN ADJUST IRRIGATION SCHEDULES BASED ON WEATHER CONDITIONS AND SOIL MOISTURE LEVELS, THESE SYSTEMS HELP CONTRIBUTE TO WATER CONSERVATION EFFORTS.

الحفاظ على الموارد المائية عن طريق استخدام مستشعرات ذكيه تعطي تنبيهًا في حين حدوثُ تُسرب للماء وايضا استُخدام انظمه الرى الذكيه لتوفير كمية الماء المستخدمة في الري حيث يمكنكَ ان تضبط جداول الرى بناءً على الظروف الجُّويةُ ومستويات رطوبة التربة وتساعد هذه الانظمة في المساهمة في جهود الحفاظ على المياه



You can easily issue commands to carry out various tasks inside the home and control many devices such as lights and curtains, and turn on and off home appliances. You can also play audio books using voice commands. You can also ask Alexa to prepare and manage daily task lists to organize your day with ease and also enjoy access to live information. About the weather, traffic, and news of the day

SMART ASSISTANT

يمكنك إصدار الأوامر الصوتية بسهولة لتنفيذ مهام مختلفة داخل المنزل والتحكم في العديد من الاجهزة مثل الأضواء والستائر وتشغيل واغلاق الاجهزة المنزلية كما يمكنك تشغيل الكتب الصوتية باستخدام أوامر صوتية كما يمكنك ان تطلب من اليكسا إعداد وإدارة قوائم المهام اليومية لتنظيم يومك بكل سهولة وايضا استمتع بالوصول إلى معلومات حيثة حول الطقس, حركة المرور, وأُخبّار اليوم



RECEIVE IMMEDIATE ALERTS ON YOUR MOBILE PHONE
IF ANY UNAUTHORIZED MOVEMENT IS DETECTED
IN WINDOWS OR DOORS. YOU WILL ALSO RECEIVE
NOTIFICATIONS WHEN A WATER OR GAS LEAK OCCURS,
WHICH HELPS AVOID SERIOUS DAMAGE. ALARM
SYSTEMS ALSO ALLOW YOU TO MONITOR AND PROTECT
YOUR HOME REMOTELY, WHETHER YOU ARE AT HOME
OR OUTSIDE OF IT

استلم تنبيهات فورية على هاتفك الجوّال في حالة اكتشاف أي تحرك غير مصرّح به في النوافذ أو الأبواب وايضا ستتلقي إشعارات عند حدوث تسريب للمياه أو الغاز, مما يساعد على تفادي الأضرار الجسيمة كما تتيح لك أنظمة الإنذار رصد وحماية منزلك عن بُعد, سواء كنت في المنزل أو خارجه



MONITORING

انظمة المراقبة

08

We provide high-quality cameras with clear vision day and night, with the ability to monitor the home from anywhere via mobile phone. Our surveillance devices also feature motion sensors with artificial intelligence and waterproof control devices. There are also external cameras that operate on a solar energy system and dual speakers to record high-quality sound.

نوفر كاميرات فائقة الجودة رؤية واضحة نهارًا وليلًا, مع إمكانية مراقبة المنزل من أي مكان عبر الجوال كما تتميز اجهزة المراقبه لدينا بوجود مستشعرات للحركه بالذكاء الاصطناعي واجهزة تحكم مضادة للماء كما يوجد كاميرات خارجيه تعمل بنظام الطاقه الشمسيه وسماعات ثنائيه لتسجيل الصوت بجوده عاليه



Advanced solutions for seamless connectivity, ensuring a robust and reliable network infrastructure within your smart home.

Seamless network systems form the backbone of smart homes, facilitating smooth communication between various devices and ensuring uninterrupted access to smart features

حلول متقدمة للاتصال السلس, مما يضمن بنية تحتية قوية وموثوقة للشبكة داخل منزلك الذكي

حيث تشكل أنظمة الشبكات السلسة العمود الفقري للمنازل الذكية, مما يسهل الاتصال السلس بين الأجهزة المختلفة ويضمن الوصول دون انقطاع إلى الميزات الذكية



State-of-the-art audio setups designed to enhance your home entertainment experience with premium sound quality.

Audio systems contribute to creating an immersive and enjoyable atmosphere, adding an extra layer of comfort and entertainment to your living space.

إعدادات صوتية حديثة مصممة لتعزيز تجربة الترفيه بجودة صوت متميزة

حيث تساهم الأنظمة الصوتية في خلق جو غامر وممتع, مما يضيف طبقة إضافية من الراحة والترفيه إلى مساحة معيشتك

OUR SMART SERVICES FOR ENTERPRISES

بروفايل شركة | العصر الذكي **حُدماتنا** الذكية للمؤسسات







COMPANYS الشركات

HOTELS الفنادق

HOSPITALS المستشفيات

الشركات COMPANYS

SMART LIGHTING PLAYS A VITAL
ROLE IN MODERN OFFICES AS
SENSORS REDUCE ENERGY
CONSUMPTION AND ADJUST
LIGHTING LEVELS AUTOMATICALLY.
WE OFFER ADVANCED
MANAGEMENT SYSTEMS, INCLUDING
FINGERPRINT ACCESS AND SMART
SCREENS FOR SCHEDULING
MEETINGS. THESE TECHNOLOGIES
ENHANCE WORK EFFICIENCY,
IMPROVE PRODUCTIVITY, AND
REDUCE COSTS

تلعب الإضاءة الذكية دورًا حيويًا في المكاتب الحديثة حيث تقلل الحساسات من استهلاك الطاقة وتضبط مستويات الإضاءة بشكل تلقائي. نقدم أنظمة إدارة متقدمة, بما في ذلك البصمة للدخول وشاشات ذكية لجدولة الاجتماعات. تلك التكنولوجيات تعزز كفاءة العمل, ترفع الإنتاجية, وتقلل التكاليف

الفنادق HOTELS

ROOM LIGHTS, AIR CONDITIONERS, AND OTHER DEVICES CAN BE CONNECTED VIA A SMART NETWORK, WITH THE ABILITY TO SEND AND RECEIVE DATA TO SUPPORT EFFECTIVE COMMUNICATION, THANKS TO THE GUEST ROOM MANAGEMENT SYSTEM (GRMS), WHICH IS LINKED TO THE BUILDING MANAGEMENT SYSTEM, WHICH FACILITATES COMMUNICATION BETWEEN THE GUEST AND THE RECEPTION DESK AND SAVES ENERGY IN THE CORRIDORS AND STAIRS.

في الفنادق نوفر توصيل أضواء الغرفة وأجهزة التكييف والأجهزة الأخرى عبر شبكة ذكية, مع إمكانية إرسال واستقبال البيانات لدعم التواصل الفعّال بفضل نظام اداره غرفه الضيوف (GRMS) والذي يتم ربطه بنظام ادارة المباني مما يسهل التواصل بين النزيل ومكتب الاستقبال ويوفر الطاقه في الممرات والدرج

المستشفيات HOSPITALS

IN HOSPITALS, WE EQUIP EACH ROOM WITH SMART SOLUTIONS THAT ENHANCE COMMUNICATION BETWEEN PATIENTS AND NURSES. THE NURSE CALL SYSTEM FEATURES CALL BUTTONS THAT CAN BE INSTALLED NEXT TO PATIENTS' BEDS, AND INCLUDES A MICROPHONE TO FACILITATE EFFECTIVE COMMUNICATION ONCE CALLED. WE ALSO PROVIDE SOLUTIONS FOR ENERGY SAVING IN HOSPITALS, AIR AND GAS MONITORING USING ADVANCED SMART SYSTEMS

في المستشفيات نجهز كل غرفة بحلول ذكية تعزز التواصل بين المرضى والممرضة بأزرار اتصال قابلة للتثبيت بجوار أسرة المرضى، ويشمل ميكروفون لتسهيل الاتصال الفعّال بمجرد النداء نقدم أيضًا حلول لتوفير الطاقة في المستشفيات، ومراقبة الهواء والغازات باستخدام أنظمة ذكية ومتقدمة

WHAT MOTIVATES YOU TO CONVERT TO THE SMART SYSTEM?

ما الذي يحفزك للتحويل للنظام الذكي ؟

Smart home systems from our Company provide a seamless and integrated experience, allowing users to control various aspects of their home with ease, from lighting to temperature and entertainment.

توفر أنظمة المنزل الذكي من شركتنا تجربة سلسة ومتكاملة, تتيح للمستخدمين التحكم في مختلف جوانب منز لهم بكل سهولة, من الإضاءة إلى درجة الحرارة والترفيه

1MPROVED SECURITY تحسين الأمن 02

The security systems offered our Company provide advanced surveillance and access control, ensuring that homeowners have full control and visibility over their property, even when away.

توفر أنظمة الأمان التي تقدمها شركتنا مراقبة متقدمة والتحكم في الوصول, مما يضمن أن أصحاب المنازل لديهم السيطرة الكاملة والرؤية على ممتلكاتهم, حتى عندما يكونون بعيدًا



PAGE I15

O3 إدارة الطاقة ENERGY MANAGEMENT

Smart home solutions contribute to energy efficiency by allowing users to monitor and control energy-consuming devices. This leads to reduced energy consumption and, consequently, cost savings.

تساهم حلول المنزل الذكي في كفاءة الطاقة من خلال السماح للمستخدمين بمراقبة الأجهزة المستهلكة للطاقة والتحكم فيها. وهذا يؤدي إلى تقليل استهلاك .الطاقة, وبالتالي توفير التكاليف

ترفیه ENTERTAINMENT

04

The audio systems provided by Smart Company enhance the entertainment experience, whether it's watching movies, listening to music, or creating a personalized audio ambiance throughout the home.

تعمل الأنظمة الصوتية التي توفرها شركتنا على تعزيز تجربة الترفيه, سواء كانت مشاهدة الأفلام, أو الاستماع إلى الموسيقى, أو خلق أجواء صوتية مخصصة فى جميع أنحاء المنزل



O5 حياة المستقبل FUTURE-READY LIVING

By investing in Smart Company services, homeowners embrace a future-ready lifestyle, staying ahead in technology trends and ensuring their homes are equipped to adapt to emerging innovations.

من خلال الاستثمار في خدمات الشركة الذكية, يتبنى أصحاب المنازل أسلوب حياة جاهزًا للمستقبل, ويحافظون على صدارة اتجاهات التكنولوجيا ويضمنون أن مناز لهم مجهزة للتكيف مع الابتكارات الناشئة

In short, our company>s services not only provide comfort and security, but also pave the way for a modern and advanced living experience, in line with the evolving needs of homeowners in our digital age.

باختصار, لا توفر خدمات شركتنا الراحة والأمان فحسب, بل تمهد الطريق أيضًا لتجربة معيشية حديثة ومتقدمة , بما يتماشى مع الاحتياجات المتطورة لأصحاب المنازل في عصرنا الرقمي



PAGE 117

WHY US









DEDICATED TEAM فریق متخصص

Customers get a unique experience by dealing with a specialized, experienced and efficient team

يحصل العملاء على تجربة فريدة من خلال التعامل مع فريق متخصص يتمتع بالخبرة والكفاءة

MEET CLIENT NEEDS تلبية احتياجات العميل

We are committed to fully understanding our customers, needs and providing solutions that effectively serve their goals.

نحن ملتزمون بفهم تمامًا احتیاجات عملائنا وتقدیم حلول تخدم أهدافهم بشکل فعّال

#INNOVATION DEVELOPMENT الابتكار و التطوير

Clients benefit from our continued provision of new and innovative solutions that meet their evolving needs

يستفيد العملاء من استمرارنا في تقديم الحلول الجديدة والمبتكرة التي تلبي احتياجاتهم المتطورة

EFFECTIVE COMMUNICATION التواصل الفعال

Customers feel reassured by our constant communication and quick response to their needs and inquiries

يشعر العملاء بالاطمئنان بسبب تواصلنا المستمر والاستجابة السريعة لاحتياجاتهم واستفسار اتهم

CONNECT US BY SCANNING THE CODE

تواصل معنا عن طریــق مسح الرمز



OR BY CONTACTING US ON او عن طريق التواصل معنا على

- +966 53 738 1147



نحن رواد في مجال أنظمة المنازل الذكية , حيث نقوم بتحويل مساحات المعيشة إلى مراكز ذكية ومتر ابطة للراحة والأمان



ملف تعريف الشركة

Contact Us:

Phone: +966 53 738 1147

Gmail: Smartera2023@gmail.com